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Møtereferat – Møte i Gausel skole FAU tirsdag 8. april 2025 

Møtedato og tidspunkt: Tirsdag 8. april kl. 19.00 - 21.00 

Møtested: Gausel Skole personalrommet  

Møtedeltakere 

Rolle/representant Navn Oppmøte 

1. trinn Maiken Asheim 
 

2. trinn Torhild Pedersen 
 

3. trinn Merete Vold 
 

4. trinn Evy Breiland 
 

5. trinn Mari Førde  
 

6. trinn/ny nestleder FAU Elisabeth Rutherford 
 

7. trinn Marit Fjogstad 
 

SFO Maiken Asheim 
 

Miljøgruppen Christine Myrdal Lukash 
 

17. mai-komité Marita Bjelland Botne 
 

Sekretær/Referent Mari Førde 
 

Kasserer Malgorzata Kufel                                                                              
 

Nestleder Sofya Matusova Forfall 

Leder Lars Christian Bruno 
 

Ny leder FAU Torill Terese Lie Olufsen  

Ny kasserer FAU Marianne Frøystad Ånestad  

Rektor Henning Aastvedt 
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Agenda 

Del 1: kl. 19.00 - 20.00 (med rektor til stede) 

Saksnr. Beskrivelse 

36-24/25 Godkjenning av innkalling og referat: Ingen kommentarer. 

37-24/25 Innstilling nye verv 

• Ny FAU-leder (Torill Terese Lie Olufsen) 

• Ny FAU-nestleder/SU-leder (Elisabeth Rutherford) 

• Ny kasserer (Marianne Frøystad Aanestad) 

Nytt styre ble enstemmig valgt. 

38-24/25 Melkepenger 

Sist møte ønsket rektor et forslag fra FAU til hva pengene kan brukes til, 

hvor FAU kom med ett innspill om å bruke 1/3 til de ansatte, 1/3 til utstyr, 

gymmatter osv. og 1/3 til bøker. Rektor vil ta opp innspillet om kjøp av bøker 

med skolens bibliotekar.  

Det ble senere foreslått og vedtatt at halvparten av midlene satt av til bøker, 

vil bli brukt på nye klassefaner til 17. mai-toget. 

39-24/25 Informasjon fra rektor 

• Per i dag har Gausel skole 507 elever. Skolen jobber hver dag med 
pedagogiske timeplaner, men i dag har skolen utfordring med at 
den må ha mer økonomiske timeplaner. Skolen må få mer ut av 
tilbudet som er gitt. Det blir kutt av assistent-stillinger. Kan ikke 
lenger ha 100%- stillinger. Flere utfordringer, men skolen vil verne 
om de yngste. Må ta ressurser fra de øverste trinn. Ingen 
overflødighet, tar kutt fra de som går ut med pensjon. Grete Løhre 
og Bruse Espedal går av til høsten. Vil vurdere om det er nødvendig 
med faglærer i spes.ped. framover. Der elever som ikke har IOP, 
men får ekstra ressurser ift. utfordringer (sosialt eller annet) må det 
kuttes. I Jorun Sandve sin stilling går Magda inn i august, når 
stillingen sies opp. Det kommer til å bli utfordringer på høyere trinn, 
men skolen har i flere år jobbet med å styrke en trygg lærer og 
klasseledelse. Framover må det bli tettere kontakt mellom skole og 
hjem. 

• Skolerute 2025/2026 

• Skolefaner: Marita tar opp fra 17.mai-komitéen: Gruppa er positive 
til å få laget nye faner som tåler vær og vind. Må kunne fraktes. 
60x80 cm er passe str. Bør de lages mindre? Har NOK 78.000,- på 
konto. Fanene skal vare år etter år. Bestandig og robust materiale. 
3 dagers produksjonstid, skal rekke det før årets 17. mai. Kan noe 
av melkepengene gå til faner? Se nærmere under sak 38-24/25. 

• Fra FAU-kassen: Det meste av disse pengene går til premier. Lite 
som går ut av konto i løpet av et skoleår. Investerte i et nytt 
lydanlegg i fjor. 
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• Skolehage: Rektor melder at dette må skolen ha! Det er kortreist, 
miljøvennlig og bærekraftig. Har bestilt plantekasser til alle trinn, 5. 
trinn har litt mer å plante i/ta seg av fordi de har «Mat og helse» i 
6. klasse. Det blir gresskarkonkurranse. Sofya Matusova har meldt 
seg frivilling og også de ansatte på Fritidsgården er med og passer 
på i sommer. Har en bod til utstyr med hengelås. Alle kan ta seg en 
tur og vanne litt når man har tid og lyst, i løpet av sommeren. 

• Økonomi 

40-24/25 Vårens foreldremøte 

  

FAU anbefaler temaer som kan tas opp. Forslag i FAU-gruppa: bruk av 

digitale medier/klassekasse. Lars forslår at det er opp til klassene hvor mye 

de vil samle inn fra foreldre. Diskusjon i FAU rundt klassetur. 

Klassekontaktene kan informere om at det blir skoletur på 7. trinn. Kan FAU 

oppfordre til at nå er det skolen som arrangerer en skoletur på 7. trinn, 

denne er gratis, og det er slik det blir? I forhold til 17. mai er det fremdeles 

oppgaver som må fylles. På 4. trinn bør man utsette valg av nye 

klassekasser, i og med at det blir flere klasser. Informere om at nye 

klassekontakter også tar på seg verv, enten i 17. mai-komité, FAU eller 

miljøgruppa. Presisere oppgavene til klassekontakter på neste 

foreldremøte. 

Spørsmål fra Lars til rektor om foredragsholder: Hvilke foredrag skal 

avholdes på foreldremøtet den 23. april? Rektor har spurt sosiallærer Håkon 

og Elliot Kim Jørpeland (om ulike ungdomsmiljøer og forebyggende arbeid, 

ca. 40 min). 

41-24/25 «Pulsen» - Status per trinn 

Gjennomgang per trinn 
 

• 1. trinn: Det videreformidles at flere foreldre ønsker skjermfrie 

spisepauser, dette har blitt innført ved flere skoler i kommunen. 

Maiken presenterer «Hjernevennlig skole», som er et program flere 

foreldre på 1. trinn mener anbefales fra ulike hold, vil få mer lek inn 

i skolen. Runder av matematikktimer med yoga osv. På Gausel skole 

følger lærerne på 1. og 2. trinn deler av programmet fra kommunen, 

rektor mener det må være opp til læreren å bestemme hva som 

skjer i klasserommet. Gausel skole kalles ikke «Hjernevennlig 

skole». Skolen vil være elev-vennlig og ta utgangspunkt i den 

enkelte elev. Skjerm er et hjelpemiddel som kan tas i bruk på en 

hensiktsmessig måte.  

• 2. trinn: Ingenting å melde. 

• 3. trinn: Tar opp at klassene skal gå fra 3 til 4. Vil ha mer informasjon 

om dette og prosessen som er igangsatt før foreldremøtet den 23. 

april. Vanskelig når informasjonen kommer fra barna. På 

utviklingssamtale fikk enkelte foreldre noe informasjon fra lærer, 

men ingen felles informasjon fra skolen. Lærere er på oppløpssiden 
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når det gjelder å dele klassene, men vurderer stadig. Klassene skulle 

være klare i mai. Foreldre ønsker mer informasjon om prosessen 

underveis. Dette skjedde også i fjor da 4. trinn skulle bli 5. trinn og 

to klasser.  

• 4. trinn: Ingenting å melde. 

• 5. trinn: Ingenting å melde. 

• 6. trinn: Ønsker å få avklart avslutning for 7. trinn, slik at foreldre 

som skal bidra vet dato for festen. Det ble gitt samme dato som 

Gautesete skole. Bruse har ikke svart. Lars ringer i morgen, den 9. 

april. Det blir tatt opp at lærere har ulik praksis på å melde fravær 

når barn ikke dukker opp på skolen. Skolen får opp fravær som er 

meldt i Vigilo, etterspør hvis fraværet er udokumentert. Vikarlærer 

skal ha ansvar for fravær. Hvis barn har vært hjemme uten at 

foreldre har fått beskjed, har det skjedd en glipp.  

• 7. trinn: Tar opp at det har blitt laget en Tik Tok-konto, som begynte 

i det små. Etter hvert eskalerer «småtøys» til at man leker en lek 

som kalles «gjett hvem». Det har ført til mobbing og stygg 

språkbruk. Foreldre ønsker dialog med skolen her, men det er først 

og fremst foreldres ansvar å følge med på barnas mobilbruk. Det 

hadde vært fint å få informasjon fra skolen når noe ugreit skjer, 

mener foreldrene. To ansatte ved skolen tok en runde på 7. trinn, 

klassekontakt melder at her ønsker de foresatte andre måter å 

snakke til elevene på, enn å «henge dem ut» og kjefte på dem. 

Rektor informerer om at skolen skal være «på». Er det viktig å finne 

ut hvem som har skrevet noe, eller å få en slutt på det? Samtidig 

ønsker de fleste foreldre å vite om eget barn er utsatt for noe eller 

er med på å «mobbe». Skolen ber også om at foreldrene er opptatt 

av at mobiltelefonen er et verktøy som skal voktes. 

 

Del 2: Kl. 20.00 - 21.00 (uten rektor til stede) 

 

Saksnr. Beskrivelse 

42-24/25 Status fra 17. mai-komite 

 

Har snakket om faner allerede. Satser på et spleiselag på faner. Har søkt om 

midler. Komitéen har justert prisen på kaffe og kake, fra 10,- til 20,-. Korpset 

kommer ikke i år, de skal spille i Stavanger sentrum. Kan skolekoret synge? 

Faner og flagg skal hentes ut på skolen 16. mai. Fraktes tilbake 17. mai. Dette 

har de som går i toget ansvar for. Info til alle på foreldremøte: Barn kan ikke 

vippse på 17. mai pga bedriftskonto! Vi bør åpne for salg i kiosk/kafé med en 

gang kaffen er klar! Det ble tatt opp at ved andre skoler har man praktisert at 

ett trinn har ansvar for hele 17. mai-feiringen på skolen. Kan dette være 

aktuelt for Gausel skole? 
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Status fra miljøgruppa 

 

Elevkveld 21. mai. Ansvarlig er på ballen, men trenger mer info fra skolen. 

Dette er ønskelig allerede ved skolestart om høsten. Søppelkampanje; har 

skolen et eget opplegg? Det skal være 1. trinn som har dette som oppgave. 

Miljøgruppa fikk aldri svar fra skolen, kan ta kontakt igjen i år. Er det opp til 

den enkelte lærer om klassen skal plukke søppel? (Trengs det en 

søppelkampanje til?) Hva er miljøgruppas ansvar her? Det skal være de ulike 

klassene samt foreldre som tar ansvar for dette. I årshjulet skulle miljøgruppa 

inspisere skolegården og avdekke ev avvik. Det er vel strengt tatt 

verneombudets ansvar? 
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Planlagte møter i FAU og SU skoleåret 2024/2025 

FAU-møter kl. 19.00 - 21.00 SU-møter kl. 14.30 - 15.30 

Dato Møte # Status Dato Møte # Status 

10. september 1 Avholdt 19. september 1 Avholdt 

22. oktober 2 Avholdt 11. desember 2 Avholdt 

3. desember 3 Avholdt 12. mars 3 Avholdt 

14. januar 4 Avholdt 18. juni 4 Planlagt 

18. februar 5 Avholdt    

8. april 6 Avholdt    

6. mai 7 Planlagt    

3. juni 8 Planlagt    

 


